
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 247

Hvad er den faglige og økonomiske baggrund for, at man i Region Sjælland

skal splittes op i to erhvervshuse i modsætning til mange af de andre regio-

ner, når opsplitningen giver øgede omkostninger til administration, og når virk-

somhedsmassen er så begrænset?den faglige og økonomiske baggrund for,

at man i Region Sjælland skal splittes op i to erhvervshuse i modsætning til

mange af de andre regioner

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Magnus

Heunicke (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Magnus.Heunicke@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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